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Ilmoitan eriävänä mielipiteenäni seuraavaa: Lautakunnan päätös koskien autopaikkoja tarkoittaisi 
toteutuessaan esimerkiksi sitä, että alueelle pakotetaan rakentamaan jopa noin 2 miljoonalla 
eurolla autopaikkoja, joille ei ole käyttöä eikä käyttäjiä. Tämä on vastuutonta rahan haaskaamista, 
paitsi jos välttämättä haluaa kaupunkiin lisää tyhjiä parkkiruutuja, jotka joku muu joutuu 
maksamaan. Lisäksi pohjaesitys perustui Espoon asunto-ohjelmaan, jota lautakunta jo 
toistamiseen jätti noudattamatta ilman perusteita ja heikentäen samalla luottamusta siihen, että 
yhdessä sovituista asioista pidetään kiinni.  

Ekologisen yhteyden osalta on selvästi osoitettu mm. Espoon kaupungin ympäristönsuojelun 
lausunnossa, että maakunnallisesti tärkeä Espoonlahden, Keskuspuiston ja Nuuksion välinen 
yhteys ei ole kaavaehdotuksessa riittävällä tavalla turvattu ja siksi kaavaehdotusta olisi pitänyt tältä 
osin vielä korjata.  

Kaava on muilta osin aivan hyvin laadittu ja alueelle rakentaminen on perusteltua. 
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